
 

 

 
Protokół 

z XLI sesji Rady Powiatu w Sandomierzu w dniu 19 lutego 2014 roku. 
 

Sesja odbyła się Sali Konferencyjnej Starostwa Powiatowego                                   
– obrady rozpoczęto o godz. 10-tej. 
 
W Sesji uczestniczyło 21 radnych (lista obecności w załączeniu). 
 
Ad.1 Obradom przewodniczył  Przewodniczący Rady Powiatu – Pan Tomasz 
Huk, a protokołowała Pani Urszula Surowiec – Główny Specjalista Biura 
Rady.  
 
Przewodniczący Rady Powiatu dokonał otwarcia obrad  XLI Sesji  
i przywitał przybyłych na sesję :  
- Radnych Powiatu Sandomierskiego,  
- Radnych Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego,  
- Dyrektorów i Kierowników służb podległych i jednostek organizacyjnych   
   starostwa,  
- Burmistrzów i  Wójtów,   
- Pracowników starostwa,  
- Mieszkańców powiatu,  
- Przedstawicieli mediów,  
 
Ad. 2 
Przewodniczący Rady stwierdził quorum sesji i prawomocność obrad. 
 
Przewodniczący  poinformował, że radni wraz z materiałami otrzymali 
porządek. Dodał, że w związku z brakiem opinii związków zawodowych 
należy zdjąć z porządku obrad projekt uchwały w sprawie uchwalenia 
regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach 
i placówkach oświatowych dla których organem prowadzącym jest Powiat 
Sandomierski. Natomiast w punkcie wykreślonego projektu uchwały na 
wniosek Zarządu,  należy wprowadzić do porządku obrad  projekt uchwały 
zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia regulaminu organizacyjnego 
Starostwa Powiatowego. 
Zapytał, czy są uwagi do porządku.  
Uwag nie było, prządek został przyjęty. 
 

1. Otwarcie sesji. 



2. Przyjęcie porządku obrad XLI sesji Rady Powiatu. 
3. Przyjęcie protokołu z XL Sesji Rady Powiatu.  
4. Sprawozdanie Przewodniczącego Zarządu z działalności Zarządu 

Powiatu. 
5. Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku wraz                  

z informacją o realizacji „Powiatowego Programu Zapobiegania 
Przestępczości oraz Ochrony Bezpieczeństwa Obywateli i Porządku 
Publicznego za 2013 r.  

6. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 
a) zamiaru likwidacji szkół wchodzących w skład Zespołu Szkół 
Technicznych i Ogólnokształcących im. prof. Z. Strzeleckiego w 
Sandomierzu. 
b) zamiaru likwidacji szkół wchodzących w skład 
Ponadgimnazjalnego Zespołu Szkół Ekonomicznych im. E. 
Kwiatkowskiego w Sandomierzu. 
c) zamiaru likwidacji szkół wchodzących w skład Zespołu Szkół 
Gastronomicznych i Hotelarskich im. KEN w Sandomierzu. 
d) zamiaru likwidacji szkół wchodzących w skład  Zespołu Szkół 
Ponadgimnazjalnych w Klimontowie. 
e) uchwalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych 
w szkołach i placówkach oświatowych dla których organem 
prowadzącym jest Powiat Sandomierski. 
f) ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie statków 
lub innych obiektów pływających usuniętych z obszarów wodnych 
położonych na terenie Powiatu Sandomierskiego. 
g) przystąpienia Powiatu Sandomierskiego do realizacji projektu 
systemowego „Czas na aktywność w powiecie sandomierskim” w 
ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki. 

h) zaciągnięcia długoterminowego kredytu bankowego 
konsolidacyjnego na spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań. 
i) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Sandomierskiego 
na lata 2014-2027. 
j) zmian w budżecie powiatu na 2014 r. 
k) zmiany uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego planu kontroli 
Komisji rewizyjnej na 2014 rok. 

7.  Interpelacje i zapytania. 
8. Sprawy różne.    
9. Zamknięcie obrad XLI Sesji Rady Powiatu w Sandomierzu.                      

 
 
 

  
  



Ad. 3  
Przewodniczący poinformował, że protokół z XL sesji Rady Powiatu 
zgodnie z art. 34 ust. 4 statutu powiatu sandomierskiego był wyłożony do 
publicznego wglądu w Biurze Rady, zapytał czy radni mają uwagi. 
Uwag nie było.  
Protokół XL sesji Rady Powiatu został przyjęty jednogłośnie.   

  
Ad. 4 
Przewodniczący poprosił Przewodniczącego Zarządu o przedstawienie 
sprawozdania z działalności Zarządu pomiędzy sesjami.  
 

Starosta poinformował, że Zarząd Powiatu odbył w okresie między sesjami 
trzy posiedzenia wynikiem, których są między innymi projekty uchwał oraz 
Sprawozdanie Komisji Bezpieczeństwa skierowane Wysokiej Radzie do 
rozpatrzenia na dzisiejszej sesji. 
Ponadto Zarząd przyjął projekt „Strategii Rozwoju Powiatu na lata 2014 – 
2020”. Zgodnie z ustawą z dnia 3 października 2008r. o udostępnianiu 
informacji o środowisku i jego ochronie, udziale społeczeństwa w ochronie 
środowiska oraz o ocenach oddziaływania na środowisko istnieje 
konieczność uzgodnienia przeprowadzenia strategicznej oceny 
oddziaływania na środowisko dla projektów Strategii. W naszym 
przypadku, z uwagi m. in. na ogólne sformułowanie priorytetów Strategii               
i brak wprost określonych zadań, które mogą w znaczący sposób wpływać 
na środowisko, Starostwo Powiatowe w Sandomierzu złożyło wniosek  do 
Regionalnego Dyrektora Ochrony Środowiska w Kielcach i 
Świętokrzyskiego Państwowego Wojewódzkiego Inspektora Sanitarnego,   z 
prośbą o uzgodnienie odstąpienia od przeprowadzenia strategicznej oceny 
oddziaływania na środowisko dla projektu Strategii rozwoju Powiatu 
Sandomierskiego na lata 2014 – 2020. Instytucje te mają 30 dni na wydanie 
stosownej decyzji. Po otrzymaniu decyzji skierujemy projekt strategii do 
Rady. 
 
W dniu 23.01.2014 r. odbyło się pierwsze posiedzenie komisji ds. wyboru 
dyrektora Muzeum Okręgowego w Sandomierzu. Spośród 6 kandydatów do 
II tury zakwalifikowało się dwóch. W dniu 10 lutego 2014 r. odbyła się 
druga tura konkursu. Komisja nie wybrała żadnego z kandydatów,                         
w związku z powyższym konkurs  będzie powtórzony. 
 
W dniach 5-6 lutego br. Zarząd uczestniczył w XXIII Ogólnopolskich 
Spotkaniach Sadowniczych – Sandomierz 2014 r. Uroczystego otwarcia 
Spotkań dokonał Starosta Sandomierski wraz z Wicewojewodą  
Świętokrzyski P. Grzegorzem Dziubkiem, którzy następnie wręczyli 



odznaczenia „Zasłużony dla Rolnictwa”  przyznane przez Ministra 
Rolnictwa i Rozwoju Wsi. Podczas trwania Spotkań przekazany został duży 
zasób wiedzy  i doświadczeń przez wybitnych krajowych i zagranicznych 
przedstawicieli nauki sadowniczej, m.in. przedstawicieli Instytutu 
Sadowniczego z Niemiec, którzy podczas wykładów przedstawili najnowsze 
osiągnięcia nauki dotyczące nowych odmian i technologii w produkcji 
sadowniczej. 
  W drugim dniu odbył się pokaz formowania drzew jabłoni prowadzony 
przez Gerharda Baaba z Niemiec w sadzie Czesława Florkiewicza w 
Dębianach. 
 
W dniu 8.02.2014 r. na Hali Sportowej w Sandomierzu odbył się turniej                
w halowej piłce nożnej o Puchar Starosty Sandomierskiego. W turnieju 
uczestniczyło kilkanaście zespołów. W finale spotkały się 4 drużyny, 
zwyciężyła drużyna „Koprzywianka” z Gminy Koprzywnica. 
 

Ponadto Starosta poinformował, że w  dniu 17 lutego br. zostały wręczone 
promesy na likwidację skutków klęsk żywiołowych, Powiat otrzymał  
milion złotych.  
Sandomierski szpital podpisał umowę na 500.000 zł na zakup sprzętu i 
wyposażenia dla szpitala. 
Wojewoda Świętokrzyski złożyła zapytanie, ile osób (uchodźców) może 
przyjąć Powiat Sandomierski z terenu Ukrainy. Starosta poinformował, ze 
możemy przyjąć kilkadziesiąt osób do Bursy Szkolnej. 

W dniu 18 lutego br. odbyło się spotkanie z Świętokrzyskim Zarządem 
Melioracji i Urządzeń Wodnych w Kielcach w sprawie zabezpieczenia 
odcinka Wisły, Koprzywianki w Sandomierzu do ujścia Trześniówki, gdyby 
omówiony projekt został wcielony w życie, to by znacznie poprawiło się 
bezpieczeństwo wałów na naszym terenie. 

Przewodniczący zapytał, czy są pytania do Sprawozdania. Pytań nie było. 
Sprawozdanie zostało przyjęte. 

Ad. 5 
Przewodniczący powiedział, że radni wraz z materiałami otrzymali  
Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku wraz z 
informacją o realizacji „Powiatowego Programu Zapobiegania 
Przestępczości oraz Ochrony Bezpieczeństwa Obywateli i Porządku 
Publicznego za 2013r. 
 
 



Poprosił Starostę, a zarazem Przewodniczącego Komisji Bezpieczeństwa i 
Porządku o przedstawienie opinii do Sprawozdania. 
Pan Starosta poinformował, że Komisja zapoznała się ze Sprawozdaniem i 
wyraziła pozytywną opinię. Podziękował wszystkim jednostkom za 
realizowanie programu i składanie swoich informacji do Sprawozdania. 
Przewodniczący przyłączył się do podziękowań i zapytał, czy radni mają 
pytania do Sprawozdania. Pytań nie było. Sprawozdanie zostało przyjęte. 
 

Ad. 6 Rozpatrzenie projektów uchwał: 
a-d) Przewodniczący poinformował, że projekty uchwał w punkcie o litery 
„a” do „d” dotyczą zamiaru likwidacji szkół wchodzących w skład szkół 
ponadgimnazjalnych Powiatu. 
Poprosił Przewodniczącego  Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki o 
przedstawienie opinii do projektów uchwał. 
 Przewodniczący poinformował, że  członkowie Komisji zapoznali się ze 
wszystkimi projektami uchwał i wyrazili pozytywną opinię.   
Przewodniczący poprosił Pana Witolda Surowca o omówienie projektów. 
Pan Surowiec poinformował, że  jest to czynność powzięta na prośbę 
dyrektorów szkół, ma na celu ułatwienie przeprowadzania egzaminów 
zawodowych uczniów. W celu uporządkowania tego samego typu szkół tj. 
techników czteroletnich, należy zlikwidować technika i założyć jedno 
technikum, które będzie kształcić w poszczególnych zawodach. 

 
Przewodniczący zapytał, czy są pytania. Pytań nie było.   
 
Przystąpiono do głosowania: 
  Uchwała Nr XLI/252/2014 w sprawie zamiaru likwidacji szkół 
wchodzących w skład Zespołu Szkół Technicznych i Ogólnokształcących im. 
prof. Z. Strzeleckiego w Sandomierzu została podjęta jednogłośnie. 
Uchwała Nr XLI/253/2014 w sprawie zamiaru likwidacji szkół 
wchodzących w skład Ponadgimnazjalnego Zespołu Szkół Ekonomicznych 
im. E. Kwiatkowskiego w Sandomierzu została podjęta jednogłośnie. 
Uchwała Nr XLI/254/2014 w sprawie zamiaru likwidacji szkół 
wchodzących  w skład Zespołu Szkół Gastronomicznych i Hotelarskich im. 
KEN w Sandomierzu została podjęta jednogłośnie. 
Uchwała Nr XLI/255/2014 w sprawie zamiaru likwidacji szkół 
wchodzących  w skład Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Klimontowie 
została podjęta jednogłośnie. 
 
e) Przewodniczący poinformował, że kolejny projekt uchwały dotyczy 
zmiany regulaminu organizacyjnego Starostwa Powiatowego 



Poprosił Sekretarza Powiatu o omówienie projektu uchwały  zmieniającej 
uchwałę w sprawie uchwalenia regulaminu organizacyjnego Starostwa 
Powiatowego. 
Pan Sekretarz poinformował, że zmiany wynikają z zaleceń Wydziału 
Bezpieczeństwa i Zarządzania Kryzysowego Świętokrzyskiego Urzędu 
Wojewódzkiego  i dotyczą zadań Referatu Zarządzania Kryzysowego, Spraw 
Obronnych i Ochrony Zdrowia. Kolejne zmiany polegają na dopisaniu w 
Wydziale Geodezji, Kartografii, Katastru i Nieruchomości stanowiska 
zastępcy naczelnik Wydziału. 
Przewodniczący zapytał, czy, są pytania. Pytań nie było. 
Przystąpiono do głosowania. Uchwała Nr XLI/256/2014 zmieniająca 
uchwałę w sprawie  uchwalenia regulaminu organizacyjnego Starostwa 
Powiatowego została podjęta jednogłośnie. 
 
f) Przewodniczący poprosił Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej, Gospodarowania Mieniem Powiatowym, 
Geodezji, Kartografii o przedstawienie opinii do projektu uchwały w 
sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie statków 
lub innych obiektów pływających usuniętych z obszarów wodnych 
położonych na terenie Powiatu Sandomierskiego. 
Przewodniczący poinformował, że opinia Komisji jest pozytywna. 
Przewodniczący zapytał, czy są pytania. Pytań nie było. 

  
Przystąpiono do głosowania. Uchwała Nr XLI/257/2014 w sprawie 
ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie statków lub 
innych obiektów pływających usuniętych z obszarów wodnych położonych 
na terenie Powiatu Sandomierskiego została podjęta jednogłośnie.  
 
g) Przewodniczący poprosił Przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów 
o przedstawienie opinii do projektu uchwały w sprawie przystąpienia 
Powiatu Sandomierskiego do realizacji projektu systemowego „Czas na 
aktywność w powiecie sandomierskim” w ramach Programu Operacyjnego 
Kapitał Ludzki. 
Przewodniczący poinformował, że opinia Komisji jest pozytywna. 
Przewodniczący zapytał, czy są pytania. Pytań nie było.  

  
Przystąpiono do głosowania. Uchwała Nr XLI/258/2014 w sprawie 
przystąpienia Powiatu Sandomierskiego do realizacji projektu 
systemowego „Czas na aktywność w powiecie sandomierskim” w ramach 
Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki została podjęta jednogłośnie. 
 



h) Przewodniczący poprosił Przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów 
o przedstawienie opinii do projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia 
długoterminowego kredytu bankowego konsolidacyjnego na spłatę 
wcześniej zaciągniętych zobowiązań. 
Przewodniczący poinformował, że opinia Komisji jest pozytywna 
Przewodniczący poprosił Skarbnika Powiatu o omówienie projektu 
uchwały. 
Skarbnik poinformował, że zostanie zaciągnięty kredyt w wysokości 
3.232.882 zł, w celu spłaty zadłużenia zaciągniętych kredytów w latach 
2009-2011 tj.  
- kredytu zaciągniętego w Banku Spółdzielczym w Sandomierzu w 
wysokości 4.500.000 zł umowa Nr 180/2009, wcześniejsza spłata dotyczyć 
będzie roku 2014 –kwota 710.526 zł. 
- kredytu zaciągniętego w 2010 r. w banku Spółdzielczym w Sandomierzu w 
wysokości 4.600.000 zł umowa 224/2010 wcześniejsza splata dotyczyć 
będzie lat 2014-2015 kwota 1.840.000 zł, 
-kredytu zaciągniętego w banku Spółdzielczym w wysokości 6.500.000 zł 
umowa Nr 196/2011 wcześniejsza spłata dotyczyć będzie roku 2014 – 
kwota 682.356 zł. Spłatę rat planuje się rozłożyć w latach 2016-2022. 
Źródłem spłaty kredytu konsolidacyjnego będą wpływy z dochodów 
własnych. 
 
Przewodniczący zapytał, czy są pytania. Pytań nie było. 

  
Przystąpiono do głosowania. Uchwała Nr XLI/259/2014 w sprawie 
zaciągnięcia długoterminowego kredytu bankowego konsolidacyjnego na 
spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań została podjęta jednogłośnie. 
 
i) Proszę Przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów o przedstawienie 
opinii do projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Powiatu Sandomierskiego na lata 2014-2027. 
Przewodniczący poinformował, że opinia Komisji jest pozytywna. 
Przewodniczący zapytał, czy są pytania. Pytań nie było.  
Przystąpiono do głosowania. Uchwała XLI/260/2014 w sprawie zmian 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Sandomierskiego na lata 2014-
2027 została podjęta jednogłośnie. 
 
j)  Proszę Przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów o przedstawienie 
opinii do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2014r. 
Przewodniczący poinformował, że opinia Komisji jest pozytywna. 
Przewodniczący poprosił Skarbnika Powiatu o omówienie projektu 
uchwały. 



Skarbnik poinformował, że zwiększa się plan dochodów na 2014 r. o kwotę 
33.004 zł z tytułu opłat za trwały zarząd w Starostwie oraz o kwotę 939 zł z 
tytułu wpływów z różnych dochodów w Powiatowym Zespole ds. 
Orzekania o Niepełnosprawności w Sandomierzu. Ponadto dokonuje się 
zmian w planie wydatków zgodnie z wnioskami jednostek. Ponadto 
zmniejsza się przychody z kredytu o kwotę 682.356 zł oraz zmniejsza się 
rozchody z tytułu spłaty kredytu o kwotę 682.356 zł. 
 
Przewodniczący zapytał, czy są pytania. Pytań nie było.  

  
Przystąpiono do głosowania Uchwały Nr XLI/261/2014 w sprawie zmian w 
budżecie powiatu na 2014 r. została podjęta jednogłośnie. 
 
k) Przewodniczący poinformował, że na poprzedniej sesji wpłynął wniosek 
o uszczegółowienie planu kontroli Komisji Rewizyjnej. Poprosił 
Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej o przedstawienie projektu uchwały 
zmieniającej uchwałę w sprawie zatwierdzenia rocznego planu kontroli 
Komisji Rewizyjnej na 2014 r.   
Przewodniczący poinformował, że Członkowie Komisji ustalili, w których 
jednostkach zostaną przeprowadzone kontrole w 2014 roku.  
W I kwartale w Powiatowym Zespole ds. Orzekania o Niepełnosprawności 
w Sandomierzu, w II kwartale w Powiatowym Centrum Pomocy Rodzinie w 
Sandomierzu, a w III kwartale w Bursie Szkolnej w Sandomierzu.  
Przewodniczący zapytał, czy są pytania. Pytań nie było.  

 
Przystąpiono do głosowania Uchwała Nr XLI/262/2013 zmieniającej 
uchwałę w sprawie zatwierdzenia rocznego planu kontroli Komisji 
Rewizyjne  na 2014 rok została podjęta jednogłośnie. 
 
Ad. 7 
Przewodniczący poprosił o składanie interpelacji i zapytań. 
Nikt z radnych nie złożył interpelacji. 
 
Ad. 8  Sprawy różne. 
 
Ad. 9 Wobec wyczerpania porządku Przewodniczący Rady zamknął obrady 
XLI sesji o godz. 10:50. 
 
Na tym protokół zakończono.  
     
Protokołowała:  
U. Surowiec          


